
Halfjaarverslag MR februari-juli 2023.

Het afgelopen half jaar zijn de volgende onderwerpen aan bod geweest in de MR
vergaderingen.

- We hebben een voorstel gekregen vanuit de GMR voor het vakantierooster. Hier
hebben we mee ingestemd. Vanuit school hebben we een voorstel van de
studiedagen ontvangen. Hier hebben we ook mee ingestemd.

- We hebben gesproken over de dekkingsgraad van de ouderbijdrage. Omdat dit
schooljaar de ouderbijdrage omhoog is gegaan, hebben we geëvalueerd wat hiervan
het effect was op de inkomsten. Het belangrijkste doel van de school/ OR is dat alle
kinderen mee kunnen doen aan alle activiteiten. Dit doel is behaald. Sommige
ouders hebben de mogelijkheid aangepakt om naast hun eigen ouderbijdrage, een
extra bedrag over te maken voor ouders die dit niet kunnen betalen. Ook is
besproken dat er door ouders gebruik gemaakt kan worden van de U-pas.

- De OR is aangesloten bij de laatste MR vergadering. Hierin hebben zij hun begroting
geëvalueerd en een vooruitblik gegeven op het komende jaar. De MR oudergeleding
heeft kennis genomen van de begroting en heeft nog een paar vragen gesteld.

- We hebben de uitslagen van de tevredenheidsonderzoeken (onder leerlingen,
ouders en team) besproken. De opbrengt en uitslag was positief. Naar voren kwam
dat ouders aangeven vertrouwen te hebben in de school en de leerkrachten. Wel
gaven de ouders aan meer behoefte te hebben omtrent informatie over de resultaten
van hun kind(eren). Ouders zijn altijd welkom tussen de officiële gespreksrondes
door om inzicht te vragen/ krijgen. Misschien is dit onduidelijk voor ouders. Dit wordt
teruggekoppeld naar het team.

- We hebben de formatie voor het nieuwe schooljaar besproken en zijn geïnformeerd
over de keuzes die de school gemaakt heeft.

- We zijn geïnformeerd dat Schoudercom ermee stopt en dat we overgaan op Social
School. Er is gedeeld waarom we tot deze keuze zijn gekomen.

- De GMR heeft om input gevraagd betreffende communicatie tussen de GMR en de
MR. We hebben aangegeven dat we de GMR verslagen lastig te lezen vinden. We
krijgen alleen mededelingen te lezen en missen hierbij de context. Daardoor zijn de
mededelingen lastig te interpreteren. De GMR was blij met onze input en komt hierop
terug.

- We zijn geïnformeerd dat er een nieuw schoolplan geschreven wordt. Telkens als er
een deel klaar is, krijgen we deze toegestuurd. Zo kunnen we tussentijds al input
leveren.

- N.a.v. de actualiteit zijn er vragen door ouders gesteld aan de oudergeleding MR
over het continurooster, dit krijgt in het komend schooljaar een vervolg.

We hopen u voldoende geïnformeerd te hebben. Mocht u vragen hebben, kunt u altijd bij
een van ons terecht.
We wensen u een fijne vakantie.
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